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Verslag ALV 19 Juni 2024 

 
1) Opening  

Welkom door de voorzitter 
 
Aanwezig:  
39 leden: Bettie Kuipers, Karin Reijns, Hugo Terpstra, Arnold van der Horst, Natascha 
Willems, Hilda Siebenga, Robert Rodenburg, Sabrina Rodenburg, Debby Schuurman, Florian 
Reumer, Naomi Veldhuisen, Kees Veldhuisen, Ad Warmerdam, Valentino Schuurman, Roel 
Rademaker, Luuk Hommen, Loes Kolenberg, Sydney Celie, Isabella Denkers, Pien de Haan, 
Claudia Stegeman, Bert Stegeman, familie Haberkorn, Ron Celie, Frans Backer, familie 
Strietman, Loes Reijns, Niels Rol, Laura van Arkel (namens Anna en Remko), Jolanda Kroese, 
René Kroese, Dirk Hommen, Agenita Marcus, Mireille Meijer, Irina Lindenaar, Frederik 
Lindenaar, Micha Lindenaar, Patrick Backs en Nanetta Heeroma 
 
6 bestuursleden:  
HP Soldaat, Saskia Kraan Reijns, Marja Herberts, Lissa Visser, Roanna Vos en Anita Ekas 
 
Afmeldingen: Arjan Reumer,  
Koen Bokhorst, Nicole Bosman en Jan Erik de Haan 
 

2) Vaststelling Agenda 
Geen aanvullingen slechts opmerking dat er op de agenda staat bij Penningmeester 
“decharge voor penningmeester” en dat moet zijn decharge voor bestuur. 
 

3) Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen. 
 

4) Ontwikkelingen gemeente 
Artikel in 1Almere, voorzitter heeft aangegegeven dat dit stuk niet door het bestuur naar de 
media is gestuurd maar dat de media dit opgepakt heeft vanuit de agendering op de 
politieke markt, waar onze vraag richting gemeente over subsidiemogelijkheden werd 
behandeld. Optisport was niet blij met het stuk en heeft ons gevraagd te rectificeren, wij 
hebben aangegeven dit niet te kunnen doen. Nav de vragen die gesteld zijn op de politieke 
markt en het artikel in 1Almere lopen er op dit moment gesprekken met Optisport over de 
samenwerking en huurprijzen en worden er gesprekken met de gemeente en wethouder 
gepland. De gemeente benaderd de vraag vooral vanuit het armoedebeleid.  
 
Vraag Lid: Waarom is er niet eerder ingegrepen op de kosten van zwemuren. Voorzitter heeft 
aangegeven dat de kosten de afgelopen jaren nog te dragen waren voor de vereniging maar 
met de recente ontwikkelingen (BTW, Leden Aantal, energiekosten, verhoging badhuur) het 
effect nu te groot begint te worden en daarom nu actie is genomen. 
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Opmerking Lid: probleem is niet dat de badhuur te hoog is maar dat we te weinig 
zwemmende leden hebben.  Reactie voorzitter; Met extra leden zal het probleem 
gedeeltelijk opgelost kunnen worden. Structureel ligt het probleem in te weinig kader leden. 
Als we meer kader hebben zouden we meer mensen in het bad kunnen gooien. Kosten – 
baten zijn niet in balans. Probleem wordt erkend maar bottleneck blijft het aantal 
vrijwilligers die aan het bad willen staan. 
 

5) Ontstaande situatie omtrent commissie wedstrijd zwemmen 
Voorzitter geeft aan dat door de ontstaande situatie er geen commissie wedstrijd zwemmen 
meer is. Trainingen zullen nog doorgang vinden echter deelname, coordinatie en organisatie 
wedstrijden zal grotendeels stil komen te liggen. Voorzitter geeft aan dat dit dmv van mail 
eerder deze week kenbaar gemaakt is aan alle leden. Zaal reageert hierop met de 
mededeling dat deze mail niet duidelijk is en dat hiermee nog meer vragen zijn ontstaan, 
niet alleen binnen de wedstrijdploeg maar ook bij leden van andere disiplines. Voorzitter 
geeft aan dat er een aantal positieve reactie zijn binnengekomen op de mail ter 
ondersteuning van de commissie.  
 
Vraag lid: Wat is hiervan de consequentie voor de westrijdploeg; trainingen gaan door, 
echter er zullen geen wedstrijden meer worden georganiseerd. Lid geeft aan dat ze al 
regelmatig heeft aangegeven training te willen te geven maar geen opvolging aan wordt 
gegeven. 
 
Opmerking lid: Sentiment wat geschetst wordt is dat dit de situatie is die leeft, er zijn 
regelmatig signalen afgegeven maar niet door de commissie opgepakt en men betreurt het 
dat het tot situatie is moeten komen. 
 
Vraag lid: Lid stelt de vraag aan de groep of ze niet kunnen kijken of ze deze commissie weer 
leven te blazen – voorzitter geeft aan dat ze mensen uitnodigd naar voren te stappen om de 
commissie weer nieuw leven in te blazen. 
 
Vraag lid; Lid geeft aan dat er een gesprek moet komen om de kou uit de lucht te halen en 
de commissie en leden in gesprek moeten gaan om dit probleem op te lossen. Anders 
kunnen we niet door. Voorzitter geeft aan dat het kleding pakket is teruggetrokken. Het DB 
heeft gesprek gehad met CWZ en deze heeft aangeven niet meer in gesprek te willen gaan 
met de leden. Voordat ze zich terugtrokken werd gewerkt aan de organisatie van een 
moment/gesprek voor de leden. Hier is nu geen ruimte meer voor. Voorzitter wil graag met 
nieuwe commissie om de tafel om het in de toekomst anders te doen.  
 
Vraag lid; Lid geeft aan dat zij de een van de klagers zijn geweest, geeft aan zich niet te 
herkennen in inhoud van de brief, de gesprekken naar waar gefereerd worden hebben niet 
plaatsgevonden. Eerste gesprekken zijn gevoerd met Nicole, echter nadat de cwz heeft 
aangeven te stoppen zijn de gesprekken stopgezet. Lid geeft aan meerdere mails gestuurd 
naar cwz en bestuur waarop ze geen reactie heeft gehad. Hierop volgt veel discussie over 
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mails die gestuurd zijn en geen reactie op zijn gekomen algemene tendens uit de zaal is dat 
de oude CWZ voldoende signalen heeft gekregen maar deze naast zich heeft neergelegd of 
gekozen heeft niet te reageren. Voorzitter geeft aan dat er op verschillende manier is 
gereageerd, gesprek of via mail. Ze gaat nakijken waar de reacties op die mails zijn gebleven.  
 
Vraag lid: Lid geeft aan dat als er tijdig was ingegrepen in April, dit nooit had gebeurd en het 
bestuur hier iets heeft laten liggen. Lid geeft aan dat het jammer is dat er geen mogelijkheid 
is gegeven is om in gesprek te gaan. Ook de discussie over het kleding pakket had 
voorkomen kunnen worden. Voorzitter geeft aan dat ze dit betreurt maar dat de commissie 
het eerste aanspreekpunt was. Voorzitter geeft aan dat ten tijde van de escalatie ze niet in in 
het land was en vandaar eea is blijven liggen. 
 
Vraag lid: Lid geeft aan herhaaldelijk aangegeven te hebben dat er meer technische training 
moet worden gegeven ook hier geen opvolging wordt gegeven. 
 
Opmerking Lid: Geeft aan dat er nu verder gekeken gaat moet gaan worden. Geeft aan dat 
hij geschrokken is van de mail die uitgestuurd en graag maar duidelijkheid wil over de 
onveilige situaties die genoemd worden en deze verduidelijking naar alle leden gegeven 
moet worden. Voorzitter geeft aan dat ze graag een persoonlijk gesprek de details wil 
aangeven. Lid geeft aan het bestuur te willen helpen met een nieuwe email waarin meer 
duidelijk wordt geschets. Voorzitter geeft aan met de wedstrijdploeg in gesprek te willen te 
gaan maar niet de mail naar de hele vereniging te sturen. 
 
Opmerking Lid: Geeft aan dat hij door de CWZ aan de kant gezet is als trimzwemmertrainer. 
Geeft aan dat de oude commissie beter tijdspad had moeten kiezen met het uitrollen van de 
plannen. 
 
Vraag Lid: Veiligheid blijft een probleem, ouders zijn bezorgd, nogmaals het verzoek meer 
duidelijkheid te geven over de onveilige situatie. CWZ heeft mensen uitgesloten voor 
wedstrijden (geen kleding pakket) nu de CWZ is teruggetreden mogen deze mensen nog 
steeds niet meedoen met (7 zwemmers niet opgesteld) waarom nog steeds? Op verzoek van 
de leden gaat de voorzitter aan te kijken of er nog mogelijkheden zijn om deze mensen 
alsnog in te schrijven, maar zegt geen belofte hiervoor te kunnen doen.  
 
Vraag Lid: Kan niet iemand anders de inschrijvingen verzorgen (sluitingsdatum as zondag). 
Arnold geeft aan dat de zwemmers die willen zwemmen dit aan moeten geven bij de 
voorzitter of ze dit willen. Ander lid geeft aan er uitgezocht moet worden dat alsnog 
inschrijven van mensen geen consequentie hebben voor mensen die nu op de lijst zijn gezet 
(in het verleden op de reserve lijst). 
 
Opmerking Lid: Robert geeft korte uitleg waarom hij gestopt is nav de vragen van andere 
leden. Vraagt aan de leden te respecteren waarom hij gestopt is en waarom hij niet meer in 
gesprek wil met de wedstrijdploeg. Voorzitter geeft nogmaals aan dat ze graag in gesprek wil 
gaan met de leden en het liefst een nieuwe commissie.  
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Vraag Lid; men komt nogmaals terug op de vraag om de hele vereniging te informeren over 
de sociale veiligheid. Voorzitter zegt toe hiernaar te kijken voor de leden van de CWZ. Maar 
gaat verder niet naar de hele vereniging uitweiden over wat er speelt in de cwz. 
 
Opmerking Voorzitter: we gaan op zoek naar nieuwe commissie leden om een nieuwe start 
te maken. Voorzitter wil graag in gesprek gaan met de leden om het gebeurde te bespreken 
ondanks dat ze lastig vindt dat hier maar een eenzijdige gesprekken plaatsvinden. 
 
Vraag Lid: Er wordt gevraagd of dit gesprek met de nieuwe cwz voor de zomer kan 
plaatsvinden, voorzitter vraagt nogmaals als er vrijwilligers zijn deze graag willen melden. 
Zonder vrijwillgers geen commissie. 
 
Vraag Lid; Lid geeft aan dat er nooit communicatie is geweest naar alle trainers en gevraagd 
is om hulp. Voorzitter geeft aan dat als het gesprek plaatsvindt ook de trainers meegenomen 
worden. Lid geeft nogmaals aan dat zij wellicht inzicht kunnen geven over wat er gebeurd is. 
De laatste jaren zijn trainers door de CWZ niet betrokken geweest bij ontwikkelingen. 
Voorzitter zegt toe dat naar de toekomst toe de trainers meegenomen worden in de 
gesprekken.  
 
Vraag Lid: Lid vraagt of het DB voorlopig de taken van de CWZ niet kan opvangen. Voorzitter 
geeft aan dat dat niet mogelijk is. DB gaat kijken wat ze kan doen maar kan geen beloftes 
doen. 
 
Opmerking Lid; Lid geeft aan dat er iets mis met de communicatie binnen alle commissies. 
HP Geeft aan dat dit niet zo is en we moeten uitkijken dat we het probleem binnen de CWZ 
niet uitsmeren over de hele vereniging. Geeft nogmaals aan dat bv binnen CWP er geen 
communicatieprobleem is. 
 

6) Vaststelling notulen vorige vergadering: 
Geen aanpassen naast decharge bestuur i.p.v. penningmeester 
 

7) Jaarverslag: 
Geen aanpassing op het jaarverslag 
 

8) Algemene ontwikkelingen 
NCS heeft lang aangegeven zichzelf te willen opheffen met als gevolg dat de 
zwemverenigingen over zouden moeten gaan naar KNZB. NCS heeft uiteindelijk besloten 
door te gaan en een nieuw pad uit te zetten. Enige consequentie is dat synchroomzwemmen 
niet meer bij NCS kan blijven. Zij gaan over per nieuwe seizoen. Gevolg is dat we omni 
vereniging worden en na 3 jaar moeten beslissen of we over moeten gaan knzb.  
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Voorzitter schets beeld dat de NCS heeft naar de toekomst. Geeft high level de 
toekomstplannen van NCS aan (groei) en de tijdslijn. Voorzitter geeft aan dat presentatie 
gedeeld wordt. 
 

9) Heidag bestuur 
Voorzitter geeft aan welke punten besproken zijn op de heidag.  
Visie van de commissie, droom van de commissie, wat heb je nodig. 
Voorzitter presenteert visie van de verschillende commissies 
 
ZwemABC – voorzitter geeft aan dat door het kadertekort niet langer meer kan worden 
voldaan aan de eisen voor de licentie ZwemABC. Ook de eisen voor snorkelen en 
Zwemvaardigheid komen onder een licentie. Naar de toekomst toe kunnen we niet meer aan 
de kwaliteitseisen voldoen (niet voldoende kaderleden om aan de eisen te voldoen). 
Voorzitter geeft aan dat er momenteel landelijk (in het kabinet) gesprekken plaatsvinden 
over het her invoeren van het schoolzwemmen en standarisering van diploma zwemmen. Al 
deze elementen spelen mee in de besluitvorming hoe nu verder. We hopen in de volgende 
ALV meer duidelijkheid te scheppen waar we naar toe gaan.  
 
Vraag Lid: waarom adverteren we niet om meer vrijwilligers te krijgen, voorzitter geeft aan 
dat er op verschillende manier geadverteerd wordt.  
 

10) 40-jarig bestaan vereniging 
Voorzitter geeft aan dat vanwege de financiële situatie van de vereniging er nog niets gevierd 
is. Wel wordt erbij stilgestaan met in ieder geval een nieuw logo. Het oude logo opgefrist 
naar deze tijd.  Het nieuwe logo wordt gefaseerd ingevoerd. 
Daarnaast hebben we vanaf nu een nieuwe website. Voorzitter geeft aan dat alle 
commissies input hebben geleverd. Na vanavond gaat deze live. Voorzitter vraagt mocht er 
zaken zijn men aangepast wil zien dit aan de commissie/bestuur door te geven. 
 

11) Penningmeester 
Voorzitter loopt door de financieele aanvullende gevens heen. 
 
Vraag Lid; Lid vraagt op opheldering over stijging huur. Penningmeester geeft verklaring. 
 
Kascommissie:  
- Geeft aan de financiele stukken aansluiten echter adviseerd geen decharge te verlenen 

zonder gedegen financieel plan. Kascommissie geeft aan dat ze geen inzicht heeft in alle 
onderliggende stukken om financieel beleid te toetsen.    

- Vraag Lid; Vraag van lid over de begroting badhuur, wellicht verduidelijking in de stukken 
dat de baduurhuur is gestegen is met 14,5%, penningmeester ligt toe. 

- Discissie over de rol van de kascommissie en het verlenen van decharge  
- Kascontrole commissie blijft bij mening dat er geen aansluiting is met leden 

adminsitratie en ontvangen gelden en daarom geen decharge adviseert. De keuze is aan 
de ALV zelf. 
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De leden geven aan wel decharge te willen verlenen, aangezien de cijfers wel kloppend zijn. 
Na stemming wordt dan ook alsnog decharge verleent aan het bestuur. 

 
12) Begroting 2024 

- Vraag - discussie over begroting synchroonzwemmen – waarom niet aangepast naar 
knzb lidmaatschap 

- Vraag Lid – Kan de begroting 2024 worden herzien met de financiele feiten die nu 
bekend zijn (btw-verhoging, verhoging huur badwater). 

- Vraag Lid – Kunnen ipv een herziene begroting geen forecast, realisatie en forecast 
bijvoorbeeld in een financiële vergadering in november en dan in april de reguliere ALV.  

- Voorstel Voorzitter: om voortaan in november een financiële leden vergadering te doen 
waarin we de begroting vaststellen. Dit jaar in november bespreken begroting 2025 + 
realisatie en forecast 2024. 
 

13) Voorstel contributieverhoging 
- Vraag Lid – kunnen we geen gedifferencieerde premie invoeren per het volgende 

kwartaal. 

Daarbij worden diverse opmerkingen gemaakt dat het probleem van het tekort van de 
vereniging voornamelijk veroorzaakt wordt door de EC en niet door de rest van de vereniging. 
Het zou dan ook rechtvaardiger zijn als die leden meer contributie betalen.   

Opmerking Lid: de EC is sinds jaar en dag de (financiële) basis geweest voor alle 
commissies. De EC-leden zwemmen 1 uur per week, voorheen sommige groepen zelfs maar 
3 kwartier. Terwijl de leden in alle andere commissies meerdere uren per week zwemmen. 
Het voelt niet juist om nu de vereniging zich in zwaar weer bevindt dit af te rekenen op alleen 
de EC.   

- Vraag Lid – kunnen we de contributieverhoging niet doorschuiven naar een extra ALV in 
september 

- Vraag Lid – Hugo geeft aan dat er al vaker berekeningen zijn gemaakt mbt 
gedifferencieerde premie en ook dit nooit is opgepakt. 

Voorzitter geeft aan het vervelend te vinden dat er een soort van wantrouwen is tegen het 
bestuur en penningmeester. Voorzitter geeft aan dat ze dit niet accepteerd en voor haar 
bestuur staat. Discussie over contributie volgt. Voorzitter stelt voor om te stemmen of het 
contributie voorstel in stemming moet worden gebracht of moet worden doorgeschoven 
naar volgende ALV. Merendeel van de zaal stemt tegen, contributieverhoging wordt 
doorgeschoven naar een te plannen financiële ALV in november. Voorzitter geeft aan te gaan 
proberen om dan al met een voorstel te komen m.b.t. gedifferentieerde contributie maar 
doet geen toezegging. 

Opmerking Lid: het was niet de bedoeling om het functioneren van de penningmeester ter 
discussie te stellen. Penningmeester verricht goed werk. 

14) Vastellen nieuwe kascommissie 
Patrick Baks geeft aan toe te willen treden tot de kascommissie 
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15) Herbenoeming voorzitter  

ALV herbenoemd Anita Ekas met merendeel van de stemmen tot voorzitter van de WVA. 
 
Vacatures 
CWZ – Volop besproken 
EC – Vervanger Marja – voorzitter doet dringend beroep op de Leden. Marja gaat haar taken 
neerleggen en er is dringend een nieuw bestuurslid EC nodig. 
 

16) Benoeming ereleden 
Saskia Kraan Reijns en Marja Herberts worden benoemd tot erelid van de Watervrienden 
Almere. 
 
Saskia is al vele jaren lid van de vereniging. Ze heeft leren zwemmen bij de Watervrienden, 
waarna ze is doorgestroomd naar het wedstrijdzwemmen en nu waterpolo. 
Vanaf 1999 is ze kaderlid geworden en leverde ze een bijdrage aan de diverse commissies. 
Zelfs na haar huwelijk en daarmee de verhuizing naar Kudelstaart is ze zich blijven inzetten 
voor de vereniging. Nog steeds geeft ze af en toe training bij waterpolo, maar meer nog is ze 
de stille motor achter de activiteitencommissie. 
Meer dan voldoende om niet anderen, maar haar een keer in het zonnetje te zetten en te 
bedanken.  
 
Marja loopt al sinds 2003 mee bij de vereniging, eerst bij het wedstrijdzwemmen en later bij 
de elementaire commissie, eerst als lesgever en later als uurleiding van de vrijdagavond. In 
2021 heeft ze de rol van interim-voorzitter EC op zich genomen, naast alle andere taken 
binnen het bestuur van de EC die ze al deed. Als audit van de licentie, organisatie 
diplomazwemmen enz.  
 
Met ingang van het nieuwe seizoen legt ze de rol van interim-voorzitter neer. Een mooie kans 
om haar op deze manier te bedanken en in het zonnetje te zetten voor het vele werk. 
Gelukkig blijft ze wel gewoon uurleider en betrokken bij de commissie. 
 

17) Rondvraag: 
a. Vraag Lid: Hoe zit het met pasjes? Momenteel geen zicht op wie er wel/niet binnen. 

Penningmeester geeft aan dat we mogelijk tijdelijk teruggaan pasjes. 
b. Vraag Lid: Er moet meer gedaan worden om te kijken of men door wil gaan na behalen c 

diploma. Bestuur geeft aan dat er veel gedaan wordt om te kijken wat men wil. 
c. Vraag Lid: Komt er nog een EHBO-cursus? Op de vrijdag avond momenteel geen EBHO – 

Er is een nieuwe cursus in voorbereiding.  

 

Sluiting vergadering om 22.45 uur 
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Leden die zich hebben gemeld voor opstarten nieuwe CWZ: 

• Erik Strietman  
• Kees Veldhuisen  
• Mirrielle Meijer  
• Frederik Lindenaar  
• Hilda Siebenga 

 

Leden die zich hebben gemeld om te helpen bij financieel plan: 

• Frederik Lindenaar  

 

 

 


